
Rada Gminy 1 Miasta Koziegłowy 
42-350 K O Z I E G Ł O WY 

ul. Pl. Moniuszki 14 
woj. śl~kie 

Nr QR.BR.0002.59.2024 

PROTOKÓł„ Nr LIX/2024 

z pięćdziesiątej dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 29 luty 2024 r. w godzinach 15,oo-16,45 

w sali posiedzeń w Urz«rdzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęta na sesji: 

1. Nr 480/LIX/2024 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

2. Nr 481/LlX/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 482/LIX/2024 w sprawie funduszu sołeckiego na 2025 rok. 

4. Nr 483/LIX/2024 w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy. 

5. Nr 484/LIX/2024 w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. ,,Korpus Wsparcia 

Seniorów" w Gminie Koziegłowy na rok 2024. 

6. Nr 485/LIX/2024 w sprawie nabycia nieruchomości w Koziegłowach. 

7. Nr 486/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach. 

8. Nr 487 /LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach. 

9. Nr 488/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obn;bic Gniazdów

Mzyki. 

1 O. Nr 489/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Markowice. 

11. Nr 490/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Rzeniszów
Łazy. 

12. Nr 491/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Rzeniszów

Łazy. 

13. Nr 492/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości połoz.onej w obrębie Huta Stara. 
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14. Nr 493/LIX/2024 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawic własności 
nieruchomości na rzecz jej współwi:aściciela. 

15. Nr 494/LIX/2024 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 
nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela. 

16. Nr 495/LIX/2024 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela. 

17. Nr 496/LIX/2024 w sprawie bezprzetargow~j sprzedaży udziału w prawie własności 
nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela. 

18. Nr 497/LIX/2O24 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków. 

Podjęte uchwały stanowi załączniki od nr 1 do nr 18 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłnwy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych, Radnych obecnych na sesji: 15. 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Dyrektor ZEAOS Pani Bożena Kolasa 

- Dyrektor M-G OPK Pani Renata Garleja 

- Dyrektor ZUK Pan Zbigniew Polak 

- kierownicy Referatów i pracownicy Urzędu GiM: Pan Przemysław Kołodziejczyk, 

Pan Krzysztof Suliga 

- Radca Prawny Urzydu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 

Porzadek obrad Sesji podanv w zawiadomieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprav.,ie zmian w bud?.ecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie fimduszu sołeckiego na 2025 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ""'Pisanym do rejestru zabytków lub 

znajdują.cym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie Gminy i Ivliasta 
Koziegłowy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn.,,Korpus ·wsparcia 

Seniorów" w Gminie Koziegłowy na rok 2024. 

1 O. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Koziegłowach. 

1 I . Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach 

( dz. 4815/2), 

12. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach 

( dz. 4866/2). 

13, Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Gniazdów
Mzyki. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Markowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Rzeniszów-Łazy 

( dz. 80). 

16. Podjęcie uchwały w sprav.rie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Rzeniszów-Łazy 

( dz. 81). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Huta Stara. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela ( Gliniana Góra). 
19. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela (Gniazdów-Mzyki). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela (Mysłów dz. 243). 

21. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela (Mysłów dz. 571). 

22. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu ·wspierania rodziny za 2023 rok. 

23. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 
Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Koziegłowy za rok 2023. 

24. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie mi9dzysesyjnym. 

25. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

26. lnterpelacje i zapytania Radnych. 

27. Wolne wnioski i informacje. 

28. Zakończenie obrad 59 Sesji ~dy Gminy i Miasta. 

Porządek obrad stanowi załącznik m 20 do protokołu. 
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Przebieg obrad: 

Ad. pkt 1 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 
otwarcia sesji, po'hitała przybyłych na sesj9 Radnych, Pana Burmistrza, kierowników 
jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy i Miasta, Państwa Sołtysów oraz 
Prze,1vodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. 

Zgodnie z listą obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady 
Gminy i Miasta uczestniczy 15 Radnych . Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 21, 22 do protokołu. 

Ad. pkt2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk zaproponowała rozszerzenie porządku 
obrad sesji o podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków, która omawiana była na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy i Miasta w dniu 
27 luty br. Zaproponowała rozpatrzenie projektu uchwały jako punkt 22 porządku obrad 
i przesunięcie pozostałych. Zapytała czy Radni będą zgłaszać wnioski w sprawie porządku 
obrad. Wniosków me zgłaszano. Porządek obrad został przyjęty 15 głosami„za" 
( jednogłośnie). 

Uchwalony ponądek obrad Sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedsta'hienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Podjęde uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2024 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletni~j Prognozie Finansowej. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie funduszu sołeckiego na 2025 rok. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwalorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 
znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjycia programu osłonowego pn.,,Korpus Wsparcia 
Seniorów" w Gminie Koziegło'A-y na rok 2024. 

IO. Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości w Koziegłowach. 
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11. Podjęcie uchwały VI' sprawie sprzedaży nieruchomości położont;j w Koziegłowach 

( dz. 4815/2). 

12. Podj9cie uchwały V,' sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach 

( dz. 4866/2). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Gniazdów
Mzyki. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Markowice. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Rzeniszów

Łazy ( dz. 80). 

16. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Rzeniszów

Łazy ( dz. 81). 

17. Podjęcie uchwały w sprawie spr7edaży nieruchomości położonej w obrębie Huta Stara. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej ,vspółwłaściciela ( Gliniana Góra). 

19. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela (Gniazdów-Mzyki). 

20. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela (Mysłów dz. 243). 
21. Podjęcie uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela (Mysłów dz. 5 71 ). 
22. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków. 

23. Roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2023 rok. 

24. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy Koziegłovvy za rok 2023. 

25. Informacja Bunnistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 
26. Infonnacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

27. Interpelacje i zapytania Radnych. 

28. Wolne vvnioski i informacje. 

29. Zakończenie obrad 59 Sesji Rady Gminy i Miasta. 

Ad. pkt 3 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji ½}'Wieszony był na tablicy ogłoszeń i był do \Vglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość z.a.poznania się z nim (protokół został również przesłany Radnym 

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali wnioski lub uwagi 

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 

12 luty 2024 roku został przyjęty 15 głosami „za" ( jednogłośnie ). 
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Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i Wniosków 

w składzie: 

1. Pan Michał Kubalski 

2. Pan Antoni Bielecki 

3. Pani Jadwiga Balińska 

Ad. pkt 5 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy i Miasta Koziegłowy na rok 2024 (załącznik nr 23 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 480/LIX/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 1 Miasta 

Koziegłowy na rok 2024 została przyjl;;ta 15 głosami „za" Gednogłośnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w spraWte zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej (załącznik nr 24 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 481/LIX/2024 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 

przyjęta 15 głosami „za" U edno głośnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie funduszu sołeckiego 

(załącznik nr 25 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 482/LIX/2024 w sprawie funduszu sołeckiego została przyjyta 15 glosami „za'' 

Gednogłośnie ). 

Ad. pkt8 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku ·wpisanym do 

rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy (załącznik nr 26 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że jest to bardzo ważna uchwała z tego względu, 
że wprowadzamy zapis, że zab)1ki które wpisane są do gminnego rejestru będą mogły ubiegać 

się o dotację gminną, ewentualnie z innych zasobów państwowych. 
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Uchwala Nr 483/LIX/2024 w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie Gminy i Miasta 
KoziegłO\vy została przyjęta 15 głosami „za" Gednogłośnic). 

Ad. pkt 9 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu 
osłonowego pn. ,,Korpus Wsparcia Seniorów" w Gminie Koziegłov.,)' na rok 2024 (załącznik nr 
27 do protokołu). 

Radni nie \\lnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Pani Przewodnicząca Rady, do wiadomości Państwa Sołtysów, zacytowała zapisy dotyczące 
programu osłonowego. Program będzie realizowany w roku 2024 i obejmie swoim zasięgiem 

osoby w wieku 60+ z terenu Gminy i Miasta Koziegłow;', którzy mają problemy 
z samodzielnym funkcjonowaniem ze względu na stan zdrowia, prowadzący samodzielnie 
gospodarstwa domowe lub mieszkającymi z osobami bliskimi, które nie są w stanie zapewnić im 
,,vystarcząjącego wsparcia/wystarczającej opieki w codziennym funkcjonowaniu ,v zakresie 
odpowiadającym ich potrzebom. 

Głównym celem programu jest poprawa bezpieczeństwa oraz możliwości samodzielnego 
funkcjonowania w miejscu zamieszkania seniorów poprzez zwiększenie dostępu do tzw. ,,opieki 
na odległość". ,,Opieka na odległość" jest nowoczesną formą sprawowania opieki nad osobami 
starszymi, chorymi, po przebytych zabiegach medycznych, z niepełnosprawnościami, które 
czasowo lub stale wymagają wsparcia w codziennym funkcjonowaniu, w szczególności nad 
osobami samotnymi. ,,Opieka na odległość" gwarantuje system bieżącego monitorowania stanu 
zdrowia seniora w miejscu zamieszkania oraz pozwala na natychmiastową reakcję 

w sytuacji zagrożenia zdrowia lub życia. 
Program ma na celu ś,viadczenie usługi społecznej na rzecz seniorów polegąjącej 

na zapewnieniu dostępu do „opieki na odległość" poprzez wyposażenie seniorów, stosownie 

do rozeznanych potrzeb, w tzw. Opaski bezpieczeństwa wraz z obsługą systemu u wybranego 
realizatora usługi. Opaska bezpieczeńslwa będzie połączona z usługą operatora pomocy 
- w przypadku trudnej sytuacji lub nagłego zagrożenia - wciśnięcie guzika alannowego, 
znajdującego się na opasce, umożliwia połączenie się ze stale gotową do interwencji centralą. 

Program zakłada organizację i realizację przez Gminę Koziegłowy usługi wsparcia polegającej 
na użyczeniu urządzeń do świadczenia usługi „opieki na odległość" przy użyciu tzw. ,,opasek 

bezpieczeństwa" oraz zakupie usługi obsługi systemu polegającej na sprawowaniu całodobowej 
opieki na odległość nad seniorami przez centralę monitoringu. 
Na przestrzeni ostatnich lat można zauważyć wzrost udziału osób, które ukończyły 60 lat 
w populacji ogólnej. Zjawisko to dotyka także Gminę Koziegłowy. Osoby w wieku 60+ 
zamieszkujące Gminy i Miasto Koziegłowy stanowią 29,40% ogółu mieszkańców. 

Uchwała Nr 484/LIX/2024 w sprawie przyjęcia programu osłonowego pn. ,,Korpus Wsparcia 
Seniorów" w Gminie Koziegłowy na rok 2024 została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 10 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały ,..,. sprawie nabycia nieruchomości 

w Koziegłowach (załącznik nr 28 do protokołu). 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 485/LIX/2024 w sprawie nabycia nieruchomości w Koziegłowach została przyjęta 

15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 11 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 
położonej w Koziegłowach - dz. 4815/2 (załącznik nr 29 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 486/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach 

została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 12 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w Koziegłowach - dz. 4866/2 (załącznik nr 30 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 487/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach 

została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 13 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w spra\\-ie sprzedaży nieruchomości 
położonej w obrębie Gniazdów-Mzyki (załącznik nr 31 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 488/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Koziegłowach 

została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 14 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w obrębie Markowice (załącznik nr 32 do protokołu). 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 489/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie 

Markowice została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt15 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w obrębie Rzeniszów-Łazy, dz. nr 80 (załącznik nr 33 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projekn1 uchwały. 

Uchwala Nr 490/LlX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie 

Rzeniszów - Łazy została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 16 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

poło:;i'.onej w obrębie Rzeniszów-Łazy, dz. nr 81 (załącznik nr 34 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 491/LlX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położon~i w obrębie 

Rzeniszów - Łazy została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 17 

Pan Michał Kubalski przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

położonej w obrębie Huta Stara (załącznik nr 35 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 492/LIX/2024 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w obrębie Huta Stara 

została przyjęta 15 głosami „za" Gednoglośnie). 

Ad. pkt18 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży 

udziału w prawie własności nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela - Gliniana Góra 

(załącznik nr 36 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 493/LIX/2024 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela została przyjęta 15 głosami „za" Gednoglośnie). 

Ad. pkt 19 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej 

sprzedaży udziału w prav,,ie własności nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela - obręb 

Gniazdów-Mzyki (załącznik m 37 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 
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Uchwała Nr 494/LIX/2024 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawic własności 
nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 20 

Pan Michał Kubalski przedstav.ił projekt uchv,.rały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży 
udziału w prawie własności nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela - obręb Mysłów, 

nr 243 (załącznik nr 38 do protokołu). 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 495/LlX/2024 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 

nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 21 

Pan Antoni Bielecki przedstawił projekt uchwały w sprawie bezprzetargowej sprzedaży 
udziału w prawie własności nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela - obręb Mysłów, 

nr 571 (załącznik nr 39 do protokołu). 
Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 496/LIX/2024 w sprawie bezprzetargowej sprzedaży udziału w prawie własności 
nieruchomości na rzecz jej współwłaściciela została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że pov.'Yższymi uchwałami uregulowano sprawy 
związane z przeznaczeniem do sprzedaży nieruchomości, gdzie współwłaściciele od kilku lat 
wnioskowali o sprzedaż udziałów w nieruchomościach, w których gmina jest 

współwłaścicielem. Sprzedaż odbędzie się w formie bezprzetargowej, na podstawie wyceny 
dokonanej przez rzeczoznawcę. Ponadto nieruchomości, które zostały w dniu dzisiejszym 

przeznaczone do sprzedaży są przeznaczone do sprzedaży za zgodą rad sołeckich v,r danych 
miejscowościach, a sprzedaż nastąpi w formie przetargu. Są to niewielkie działki rolne 
i zazv.ryczaj rolnicy ubiegają się o kupno . Wnioski zaopiniowane negatywnie przez rady 

sołeckie zostały również negatywnie zaopiniowane przez Rad9 Gminy i Miasta. 

Ad. pkt 22 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że organ nadzoru uchylił podji;tą. poprzednio 
uchwałę w sprawie ekwiwalentu dla strażaków i obecnie uchwała została doprecyzowana 

zgodnie ze wskazówkami organu nadzoru. 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie ustalenia w-ysokości 
ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków. (załącznik nr 40 do protokołu). 

Radni nie wnosili innych uwag do projektu uchwały. 
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Uchwala Nr 497/LIX/2024 w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 
strażaków została przyjęta 15 głosami „za" Uednogłośnie). 

Ad. pkt 23 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych otrzymał sprawozdanie 
o wspieraniu rodziny za rok 2023. Sprawozdanie omawiane było na wspólnym posiedzeniu 
Komisji Rady. 

Zapytała cz;y radni będą zgłaszali uwagi do przedstawionego sprawozdania. Radni nie zgtaszali 

uwag, przystąpiono więc do głosowania nad sprawozdaniem . Sprawozdanie zostało przyjęte 

15 głosami „za'' (jednogłośnie). 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

Ad. pkt 24 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że każdy z radnych otrzymał sprawozdanie 
z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie dla Gminy i Miasta 
Koziegłowy za rok 2023. Sprawozdanie omawiane było na wspólnym posiedzeniu Komisji 

Rady. 

Zapytała czy radni będą zgłaszali uwagi do przedstawionego sprawozdania. Radni nie zgłaszali 
uwag, przystąpiono więc do głosowania nad sprawozdaniem . Sprawozdanie zostało przyjęte 

15 głosami „za" (jednogłośnie). 
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Ad. pkt 25 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 

informacji o działalności w okresie międzysesyjnym. 
Pan Burmistrz na wstępie poinformował, że w z~iązku z wnioskami, aby rozszerzyć kalendarz 
beneficjentów o zabytki wpisane do gminnej ewidencji zabytków, uczyniono to w dniu 

dzisiejszym. Po uprawomocnieniu się tej uchwały będzie możliwość, aby każdy podmiot, który 
dysponuje tytułem prawnym do nieruchomości mógł starać się o wsparcie dotacyjnie, 
szczególnie dotyczy to obiektów, które posiadają organizacje, stowarzyszenia, związki 

wyznaniowe działające na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 
Drugą , bardzo ważną uchwałą podj1rtą w dniu dzisiejszym jest Korpus Wsparcia Seniorów. 
Zauważamy, że coraz więcej osób starszych i samotnych potrzebuje pomocy, nie tylko 
sąsiedzkiej, ale i cza.sami szybkiej pomocy medycznej. Osoby samotne będą wyposażone 
w urządzenia elektroniczne, które pozwolą podopiecznym czuć się bezpiecznie w swoich 

domach, a szczególnie w okresach kiedy w pobliżu nic ma osoby, do której można zwrócić 
się o pomoc i wsparcie. Wyraził nadzieję, że ten system pomoże, ale i również spowoduje to, 
że szybciej będziemy mogli zainterweniować u tych osób na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy. 
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Następnie Pan BlllTilistrz pr7,edstawił informa~ję o działalności w okresie międzysesyjnym: 

- od 1 września br. zamierzamy uruchomić gminny żłobek. Na stronie internetowej Gminy 
i Miasta Koziegłowy, jak i operatora, którym będzie Przedszkole Publiczne 

w Koziegłowach, jest ogłoszenie o rozpoczynającym się naborze do żłobka i ten nabór 

bc;dzie trwał od 4 do 29 marca br. Wnioski będą do pobrania ze strony internetowej 

Przedszkola lub osobiście w Przedszkolu. Zachęcał wszystkie osoby uprawnione 

do skorzystania z tego rodzaju wsparcia, do możliwości posłania swoich dzieci do tegoż 
żłobka; 

na sali sesyjnej odbyła się konferencja dotycząca osób niepełnosprawnych. Podziękował 

wszystkim podmiotom, stowarzyszeniom oraz osobom i organizacjom, które działają 

na rzecz osób niepełnosprawnych. Poruszano bardzo ważny temat, jeżeli chodzi o Gminę 
i Miasto KoziegłoVvy. Mamy zabezpieczenia w wielu obszarach, a móv-.ri o dzieciach 

przedszkolnych, jeżeli chodzi o Przedszkole Integracyjne w Starej Hucie. Móv..ri też 

o szkołach ogólnodostępnych gdzie stwarzamy możliwość nauki dzieci 

niepełnosprawnych, również o osobach dorosłych działających w ramach Warsztatów 

terapii Zajęciowej i będą starania, aby te działania kontynuować. W miejscowości 

Markowice temat centrów opiekuńczo-mieszkalnych ma nadzieję, że będzie 

kontynuowany w perspektywie kolejnego roku finansowania i że otworzy się możliwość 

złożenia takiego wniosku po raz kolejny; 

- od ubiegłego tygodnia na stronie Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych 

zawieszone jest kolejne możliwe zadanie, które rozważamy jako samorząd Gminy i Miasta 

Koziegłowy. W ramach działania mobilność, aktywność i samodzielność jest możliwość 

otrzymania dofinansowania do 'wybudowania pomieszczeń, mieszkań w tzw. 

wspomagalnych społeczności mieszkaniowych . Rozważamy to również poprzez nasz 

zasób budynków komunalnych, którymi dysponujemy, chcemy zachęcić organizacje 

i stowarzyszenia pozarządowe, które jako jedyne mogą ubiegać się o dofinansowanie 

w wysokości 100% kosztów kwalifikowanych do kwoty 7,5 mln zł na remonty, 

modernizacje tych budynków celem stworzenia pewnej przestrzeni mieszkalnej dla osób 

samotnych; 

- kilka miesięcy temu stworzyliśmy wspólnie z Fundacją Silesia „lodówkę serca". Apelował 
do wsz:ystkich mieszkańców, stowarzysze1i i organizacji, szkół i rodziców, aby lodówka 

mogła być sukcesywnie uzupełniana , by osoby potrzebujące mogły z tej lodówki 

korzystać. Zawsze, jako pracownicy, staramy się tą lodówkę zapełnić, przynajmniej 

w piątki, a w poniedziałki są już puste półki. Widzimy taką potrzebę i konieczność, 

i zachęcamy aby ta lodówka była uzupełniana, by w ten sposób pomóc potrzebującym 

rodzinom; 

- na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy realizowane są inwestycje , większość inwestycji 

jest rozpoczętych, urnowy są w trakcie i podpisywane. Projekt dotyczący budowy 

magazynów energii - wniosek został złożony i mamy nadzieję ,że około 100 beneficjentów 

zostanie wyposażonych w magazyny energii. Drugim projektem, w ramach społeczności 

energetycznej jest projekt w ramach klastra subregionalnego - złożenie wniosku 

o zaopatrzenie budynków użyteczności publicznej w urządzenia fotowoltaiczne , 

a mieszkańców w pompy ciepła lub w zestmNy: pompa ciepła, fotowoltaika i magazyn 

energ11; 
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- w dniu 19 marca br., między god1.iną. 9,oo a 11,oo w Pałacu Biskupów w Koziegłowach 

odbędzie się spotkanie , na które zaprosił. N a terenie Gminy i Miasta KoziegłO'wy działa 

40 organizacji pozarządowych, które działają bardzo aktywnie dzięki kreowaniu pewnej 

polityki, otwartości i wsparcia poprzez pracowników. Podziękował wszystkim 

organizacjom i stowarzyszeniom pozarządowym, które bezinteresownie aktywizowały się 

w pozyskiwaniu środków, ale również prowadziły działania na rzecz lokalnych środowisk. 

Chcemy to kontynuować, prosić kolejne miejscowości do tworzenia tzw. lokalnych planów 

rozwoju dla poszczególnych miejscowości, wypracowania \\'Iliosków, aby ta strategia 

rozwoju poszczególnych miejscowości była podstawą do budowania lokalnej aktyv.rności 

oraz poczucia, że jesteśmy w stanic wygenerować potencjał, który przełoży się na poprawę 

infrastruktury w lokalnych miejscowościach. Rozpoczynamy od m1eJscowosc1 

Koziegłowy, Mysłów, Pustkowie Lgockie, Lgota Nadwarcie i Pińczyce. B9dą z.aproszenia 

do wszystkich organizacji pozarządo"\-vych, podmiotów działających w tych 

miejscowościach na to spotkanie, gdzie przy zewnętrznej firmie, przy pomocy 

Stowarzyszenia dla Rozwoju Gminy i Miasta Koziegłowy, będziemy opracO\.\,Ywali nasze 

analizy lokalnych potrzeb, oczekiwań i możliwości. Zachęcał rady sołeckie, koła gospodyń 

wiejskich, straże, szkoły z tych terenów oraz wszystkich zainteresowanych do wzięcia 

udziału w ~')'pracowaniu analizy, ale i również pewnych potrzeb i projektów 

do współpracy. Kolejna perspektywa finansowa to nie tylko wydatki twarde, inwestycyjne, 

bo to są zadania, które służą aktyw"llości lokalnej społeczności. Budowa altanki, ścieżki 
czy placu zabaw służy dla lokalnych środowisk i chcemy, aby w przyszłości obejmowały 

wszystkie miejscowości Gminy i Miasta Koziegłov.,y; 

- okres pierwszego kwartału to czas zebrań sprawozdawczych w jednostkach ochotniczych 

straży pożarnych i w miarę możliwości uczestniczył w każdym . Podziękował jednostkom 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy za wyjątkową 

aktywność, za zaangażowanie oraz determinacj9 w utrzymaniu ochotniczych straży 

pożarnych. Dziś podejmowano uchwałę w sprawie ekwiwalentu dla strażaków , a jest to 

tylko niewielka rekompensata dla 800 druhen i druhów z terenu Gminy i Miasta 
Koziegłowy, którzy każdego dnia, nie tylko w działalności organizacyjnej, ale przede 

wszystkim bojow-ej uczestniczą, ratując mienie 1 życie mieszkańców Gminy 

i Miasta Koziegłowy; 

- w imieniu Miejsko-Gminnego Ośrodka Promocji Kultury z.aprosił do udziału 

w działaniach animacyjnych i przygotowanych atrakcji z okazji Dnia Kobiet. W okresie 

od 1 do l O marca hr. przygotowanych jest wiele atrakcji, a między innymi: w dniu 8 marca 

będzie koncert Młodzieżowej Orkiestry Dc;tej z utworami Agnieszki Osieckiej , 9 marca 

koncert Zespołu Video, a 1 O marca będzie Pan Przemysław Kossakowski, który będzie 

opowiadał o swoich podróżach i swoich pasjach; 

- wyraził nadzieję, że dzisiejsze zmiany w budżecie pozwolą nam przy kolejnej Sesji Rady 

Gminy i Miasta Koziegłowy rozszerzyć pewien katalog potrzeb zarówno bieżących 

jak i w wydatkach inwestycyjnych. Wyraził też nadzieję, że sytuacja, ale i róv..nież plany 

finansowe, które ma Gmina i Miasto Koziegłowy będą przekładały się "" kolejnych 
budzetach Gminy i Miasta Koziegłowy z taką aktywnością i determinacją nie tylko 

po stronie dochodów, ale i również po stronie wydatków, czego przykładem są ostatnie 

trzy lata. Pomimo pewnych trudnych sytuacji jakie mieliśmy w Kraju i w Europie 

radziliśmy sobie doskonale i chcemy, aby progran1y subregionalne, programy regionalne, 
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ale i również krajowe programy, które są w zasięgu ręki , były możliwe do wykorzystania 

przez Gminę i Miasto Koziegłowy. Życzy tego wszystkim w kolejnej kadencji. 

Ma nadzieję, że działania które realizowaliśmy i realizujemy jak.o samorząd Gminy 

i Miasta Koziegłowy będą dobrym \\-yznacznikiem do kontynuacji rozwoju, ale i pewnej 

aktywności. W każdym obszarze życia Gminy i Miasta Koziegłowy, gdzie bardzo ważny 

jest dla nas pojedynczy człowiek, każde środowisko, każda miejscowość i każde działanie, 

które realizujemy, realizujemy dla dobra Gminy i Miasta Koziegłowy. Kolejna Sesja Rady 

Gminy i Miasta Koziegłowy, domykająca obecną kadencję odbędzie się przed Świętami 
Wielkanocnymi, o czym poinformuje Pani Przewodnicząca Rady. 

Ad. pkt 26 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 12 luty 2024 r. 
podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady, 

- praca nad materiałami sesyjnymi, 

- zwołanie wspólnego posiedzenia komisji Rady. 

Do Rady wpłynęły pisma: 

informacja z Komendy Powiatowej Policji o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego w 2023 roku. Informacja ta została przekazana Komisji Rozwoju Społecznego 

w systemie eSesja na najbliższe posiedzenie, które odbędzie się w dniu 12 marca br. Jest 

również dostępna w biurze Rady Gminy i Miasta Koziegłowy; 

- pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej w Pińczycach zawierające prośbę o przyznanie 

środków finanso""ych na zakup umundurowania dla członków Gminnej Młodzieżowej 

Orkiestry Dętej z siedzibą w Pińczycach. Nad wnioskiem dyskutowano na wspólnym 

posiedzeniu Komisji , na sesji marcowej będzie to uwzględnione; 

- pismo Ochotniczej Straży Pożarnej w Rosochaczu oraz w Cynk.owie o udzielenie wsparcia 
w kwocie 20.000 zł, co pozwoli na dokończenie przebudo\\-Y i remontu garażu. 

Wymienione trzy wnioski omawiane były na wspólnym posiedzeniu Komisji , więc Pani 

Przewodnicząca prosiła Pana Burmistrza o umieszczenie tych wniosków w kolejnych 
zmianach do budżetu; 

Do wiadomości Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

- pismo Partnerstwa Północnej Jury , kierowane do Pana Burmistrza o udzielenie pożyczki 

w kwocie 150.000 zł na prefinansowanie zadań określonych w Strategii Rozwoju 
Lokalnego o czym również dyskutowrn10 na wspólnym posiedzeniu Komisji . 

Stowarzyszenie, po uzyskaniu środków finansovvych zv.Tóci środki do budżetu Gminy 
i Miasta Koziegło"'Y; 

pismo Dyrektora Szkoły Podstawowej w Lgocie Górnej o zwiększenie budżetu szkoły 

o kwotę 45.000 zł. z przeznaczeniem na v,..ykonanie nowej nawierzchni na korytarzach 

szkolnych oraz pomalowanie ścian na remontowanych korytarzach, 
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- pismo mieszkańca posiadającego grunt w Wojsławicach dotyczące o odsetek od 

nadpłaconego podatku. Nad pismem również dyskutowano na wspólnym posiedzeniu 

Komisji, jednak nic ma żadnych podstaw prawnych, by spełnić to, o co wnioskodawca się 

ubiega. 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że kolejna sesja Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

odbi;dzie sii; w dniu 21 marca 2024 roku, natomiast posiedzenie wspólne Komisji Rady odbędzie 

się w dniu 19 marca 2024 r. 

Ad.pkt27 

Radni nie składali pisemnych intcrpcla~ji, 

Ad. pkt 28 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

Sołtys wsi Markowice Pan Marek Gruszka zwTócił się do Pana Burmistrza z prośbą 

o interwencję odnośnie przejazdu samochodów przewożących ziemię z remontowanej DK 91 
drogą gminną w Markowicach. Samochody te jeżdżą i vvysypują ziemię, a przejechało ponad 

100 samochodów i już zaczynają się pęknięcia drogi, zwłaszcza na przepustach. Należy 

podjąć działania w kierunku odszkodowania od tej firmy; 

- Pan Burmistrz w-yjaśnił, że jest opracowana tzw. organizacja ruchu, która nie przewiduje, 

aby samochody z budowy przemieszczały się po drogach gminnych. Mamy na sesji 

pracownika odpowiedzialnego za drogi i zgłosimy to do organów Poli ej i, organów 

porządkowych. W dniu jutrzejszym wykona telefon do kierownika budowy. Te urobki trafiają 

na grunty osób prywatnych, które oczekują aby wywieść do nich ziemię, co nie oznacza 

że możemy na to pozwolić i tak.ie działanie tolerować, i zwrócimy na to uwagę. Ulice Górska 

i Strażacka w Markowicach nie przewidują takiej nośności samochodów ponad 

normatywnych. Jeżeli doszło lub dojdzie do jakichkolwiek uszkodzeń , dokonamy oglądu tej 

drogi i wysląpimy do wykonawcy i do z.amawiającego jakim jest Generalna Dyrekcja Dróg 

i Autostrad, o stosowne odszkodowanie. To się dzieje na całym odcinku remontowanej trasy, 

nie tylko na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Z jednej strony jesteśmy ogromnie 

zadowoleni, bo len remont drogi otworzy nam możliwości inwestycyjne, stworzenia pevmej 

przestrzeni parku lechnologiczncgo po drugiej stronie, co nie znaczy że tym sposobem mamy 

mieć pewnego rodzaju straty czy ograniczenia z naszych dróg lokalnych. Zwrócimy na to 

uwagę, po sesji wykona telefon do kierownika robót, z którym ma na bieżąco kontakt; 

- Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że wcześniej były rozmO\.vy z kierownikami budowy 

DK 91, udostępniliśmy teren, na który miał być wożony urobek, więc jest tym zdzi\.viona. 

Sądzi, że jest to inicjatywa mieszkańców i Pan Sołtys powinien dotrzeć kto to jest. 

Udostępniony jest teren na składowanie, w-ięc jeżeli samochody jeżd:7.ą tam gdzie nie 

powinny, to nic należy czekać, bo w końcu droga ulegnie zniszczeniu; 

- Sołtys Pan Marek Gruszka dodał, że przynajmniej sto samochodów przejeżdżało, a wożą 

urobek do Winowna; 

Pani Przewodnicząca Rady dodała, że należy dbać o lokalne mienie dopilnować tego, 

a firma ma zapewnione składowanie nie wjeżdżąjąc w ulice do Markowic. 
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Pan Damian Cesarz nadmienił, że ostatnio zmienił się podwykonawca i podejrzewa, że jest 
to kwestia komunikacji; 

- Pani Przewodnicząca podkreśliła, że należy tego dopilnować i być czujnym , by droga nie 
uległa zniszczeniu; 

Radny Pan Antoni Bielecki zwrócił się do Pana Bwmistrza z prośbą o przeprowadzenie 

naprawy studzienek deszczowych na ulicy Woźnickiej. Jest tam kilka studzienek, które 

się pozapadały i są ogromne wstrząsy gdy j cdzie ciężarówka. Ponadto mieszkańcy skarżą się 

na nad.aktywność Policji. Rozumie, że policjanci muszą pilnować porządku, ale może 
powinni Z\,\,Tócić uwagę w formie pouczenia, a nie mandatu od razu, bo mieszkańcy czasami 

przechodzą i od razu otrzymują mandat 50 zł. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli chodzi o ulicę Woźnicką zgłoszone zostały bieżące remonty 

i naprawy, sukcesyv..nic Zarząd Dróg Powiatowych takie remonty przeprowadza. Odcinek, 

który nie będzie remontowany już, to ulica ?:arecka i Świętokrzyska. Należy uzbroić się 
w cierpliwość na 2-3 miesiące, do momentu wejścia firmy wykonawczej. Co do pozostałego 

odcinka jesteśmy na tak, niemniej jednak droga ul. Woźnicka na całym odcinku począwszy 

od Gniazdowa , a skończywszy na Lgocie Nadwareiu, ·wymaga gruntownego remontu. Takim 

naszym kolejnym wyjątkO'\,vym zadaniem, oczekiwaniem, prośbą w stosunku do zarządcy 

drogi , na pewno powinno to być w przys:dej kadencji; 

- Radny Pan Michał Kubalski nadmienił, że w związku z planowaną przebudO\,vą 

ul. Świętokrzyskiej i Żareckiej warto pomyśleć o spotkaniu z mieszkańcami dotyczącym 
planów reorganizacji ruchu drogowego i życia w najbliższym czasie. Drugi temat ,odnośnie 

pisma jednostki OSP Rosochacz - będzie wdzięczny jeżt:li Rada przychyli się do wniosku, 

bo temat przebudowy garażu staje się coraz pilniejszy - pozwoli zabezpieczyć budynek 

i przygotować pod kolejny samochód , a mówi to w kontekście nowego samochodu , 

ma nadzieję że w przyszłości, po zakończeniu obecnego programu wymian samochodów, 

w następnej kolejności jednostka OSP Rosochacz będzie mogła liczyć na wsparcie w postaci 

nowego samochodu . Temat jest o tyle pilny, że po ostatnich nawałnicach , gdzie jednostka 

była dość mocno angażowana i wspierała nas wszystkich w różnych miejscowościach, doszło 

do poważnej awarii instalacji elektrycznej w starego 50 letniego pojazdu. Jeżeli chcemy 

uniknąć dodatkowych kosztów napraw, to byłoby wskazane zgodnie z kolejnością; 

- Pani Przewodnicząca nadmieniła, że wcześniej ustalaliśmy, że jednostka OSP Rosochacz 

po zrealizowaniu zaplanowanych zakupów jest pierwsza w kolejności do zakupu średniego 

samochodu i tak powinniśmy to realizować. Taka była przyjęta zasada i powinniśmy się tego 
trzymać; 

- Radny Pan Michał Kubalski nadmienił, że korzystając z tego, że mamy sesję Rady, 
należałoby przypomnieć mieszkańcom o deklaracjach z,,,iązanych z wywożonymi 

nieczystościami - do końca marca br. Warto też mieszkańcom przypomnieć, że od 2 kwietnia 

br. wznawiany jest nabór w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska na przydomowe 

oczyszczalnie ścieków; 

- Radny Pan Leonard Jagoda poinformował, że ma taką propozycję, aby Pan Bmmistrz podjął 
inicjatywę i na nowo zorganizował spotkanie poświęcone bezpieczeństwu, albo też 

niebezpieczeństwu na Rynku w Koziegłowach. Ponieważ pierwsze ustalenia były takie, 

że jest zagrożenie i że to zagro7.enie należy zminimalizować, a okazuje się po czasie, że to 

zagrożenie wcale nic zostało zminimalizowane, pojawiło się nowe. Wcześniej czy później 

ktoś może się upomnieć o opłatę za zajęcie pasa drogowego . Kwestionujemy po czasie, 
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po tych no\.vych doświadczeniach, tamte ustalenia. A jeśli przyszłoby jeszcze zapłacić za tą 
niby poprawę bezpieczeństwa, to jeszcze gorzej nas to będzie kompromitowało. 

Pan Dunnistrz udzielił odpowiedzi na zapytania: 

ulica Żarecka i Świętokrzyska - wątek budowy i remontu drogi jest już za nami. Cała 
procedura dokumentacyjna została przekazana do Działu Kontraktowania i będzie ogłoszony 
przetarg na budowę zar6wno nowej nawierzchni, ale i róvvnież układu bezpieczeństwa ścieżek 
pieszo-rowerowych na tymże odcinku. Gmina i Miasto KoziegłoVv)' będzie mogła po raz 
pierwszy wejść w kanalizację w obszar administracyjny Koziegłów i marny nadzieję, 

że po wybudowaniu tego odcinka pójdziemy w kierunku drogi wojewódzkiej , pod 

warunkiem że wyrażą nam zgodę, a jeżeli nie, to naturalnym ciążeniem jest ulica 
Częstochowska , 3 Maja i tamte tereny dróg przyległych będziemy mogli przynajmniej 
projektowo już koncepcyjnie włączać do tegoż wybudowanego odcinka. Od zjazdu na ulicę 

Polan będzie ciąg pieszo-rowerowy połączony ze ścieżką pieszo-rowerową w kierunku 

Koziegłówek w drodze powiatowej i ten odcinek będziemy mogli mieć zakończony. Jeżeli 
będzie wybrany wykonawca, podpisana umowa i przekazanie placu budowy , będzie 

określenie harmonogramu rzeczowo-finansowego i dopiero po tym harmonogramie będziemy 
znać konkretne terminy oraz wejścia w poszczególne odcinki oraz harmonogram prac i na 
pewno wszyscy ci, którzy zgodzili się na przyłączenie swoich budynków taką możliwość 
będą mieli. 
Pan Michał Kubalski nadmienił, że niektórzy mieszkańcy nic mieli jeszcze takiej możliwości, 
bo poza Sesją nie komunikowano się z nimi. 
Pan Burmistrz poinformował, że w dokumentacji projektowej przed każdą posesją, nie ważne 

czy mieszkaniec zechce czy nie zechce, jest zaprojektowana studzienka kanalizacyjna 
z możliwością włączenia , i to jest przed każdą posesją na gruncie jeszcze Skarbu Państwa, 
na granicy z nieruchomością prywatną. A to czy mieszkaniec będzie chciał w przyszłości 
włączyć się, to jest już odrębna kwestia i uważa, że należałoby siły i środki połączyć 

w trakcie realizacji tej inwestycji tak, żeby nie czekać na zakończenie procesu 

inwestycyjnego, a później grzebanie po prywatnych częściach w drodze wojewódzki~i 
I to na pewno będzie ; 

- jeżeli chodzi o jednostkę w Rosochaczu , jest to jedna jednostka z wielu na terenie Gminy 
i Miasta Koziegłowy-, która w ostatnich latach przeszła przeobrażenie z jednostki 

nieistniejącej, z ograniczonym potencjałem zarówno liczebnym jak i tym materialnym, 
w jednostkę dającą wieloformatowość działalności i również to jest nasza zasługa, że tak 
'wygląda ten budynek i otoczenie. Ale to jest w dowód podziękowania dla stowarzyszeń, 
jakimi są ochotnicze straże pożarne, które działają nie tylko w gotowości, ale i również w tym 

wydaniu materialnym; 

- od 2 kwietnia ogłaszany jest nabór poprzez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska , 
do czasu wyczerpania środków, na przydomowe oczyszczalnie ścieków i zachęcamy 
mieszkańców do skorzystania. W Urzędzie Gminy i Miasta Koziegło¼'Y jest okienko 
pracovmika, który taką informację przekazuje lub daje wytyczne co do umiejscowienia 

przydomowych oczyszczalni ścieków; 

- jeżeli chodzi o Rynek, \.Vygrodzcnic tego budynku stwarzającego zagrożenie dla zdrowia 
i życia, nastąpiło na wniosek Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego i dotyczy 
to zarządcy drogi . Zarządcą drogi w tym odcinku jest Zarząd Dróg V/ojewódzkich i tutaj 
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na pewno nie grozi nam opłata za zajęcie pasa ruchu drogowego. Uważaliśmy i uważamy, 

że są inne metody zabezpieczenia tego budynku przed dewastacją i zagrożeniem dla zdrowia 

i życia, niż ten ogródek i o to wnioskowaliśmy do Inspektora Nadzoru Budowlanego. Odbyte 

spotkanie z konserwatorem zabytków, Dyrektorem Oddziału w Częstochowie daje cień 

szansy, aby ze względów czysto administracyjnych nadzór konserwatorski wszczął 

postępowanie w celu zabezpieczenia tego budynku za zgodą lub bez zgody właścicieli; 

Radny Pan Daniel Wróbel nawiązał do wypowiedzi Radnego Pana Michała Kubalskiego 

dotyczącej średniego samochodu dla jednostki OSP w Rosochaczu. Zapytał czy są to 

samochody z rozdania z Katowic, czy mó~iniy o nowym samochodzie. Jeżeli mówimy 

o średnim samochodzie a jednostka OSP z Lgoty Górnej pisała o duży, ciężki samochód , 

a pisano to w kwietniu, czy w marcu na zebraniu z Panem Posłem, ale wtedy nie było mowy 

o oddawaniu samochodu ze straży pożarnej z Lgoty Górnej, tylko później żeśmy taki temat 

podjęli. W pierwszej kolejności jest Lgota Górna, która jest w Krajowym Systemie 

Ratowniczo-Gaśniczym i tego się trzymajmy. Chciałby więc usłyszeć odpowiedź; 

- Pani Przewodnicząca wyjaśniła, że mówimy o średnim samochodzie i mówi.my o ciężkim 

samochodzie. Jednostka w Lgocie Górnej vv11ioskowała o ciężki samochód; 

- Pan Daniel ·wróbel nadmienił, że wtedy nie było zamiany, że przekazujemy do jednostek 
swoje samochody, a było to mówione dopiero później w październiku czy we v:rzcśniu 

i dlatego Lgota złożyła o ciężki samochód. Chciałby więc usłyszeć odpowiedź od Burmistrza, 

jak to wygląda. Jest to jedyna jednostka w Gminie Koziegłowy będąca w KSR-G, która 

nie ma takiego samochodu; 
- Pan Burmistrz poinfom1ował, że nie ma takiej gminy w całym województ\vie śląskim, która 

w ostatnich latach pozyskałaby taką ilość sprzi;;tu i wozów bojowych. W ciągu 5 lat mamy 

6 nowych samochodów bojow-ych; 

- Pan Daniel Wróbel zapytał która jednostka będzie następna; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że każda jednostka, która przyniesie wniosek w sposób właściwie 
wypełniony, my każdy jeden wniosek każdego roku wspieramy. Natomiast to nie do nas 

należy decyzja, tylko do Komendanta Głównego Państwowej Straży Pożarnej, który będzie, 
ma nadzieję, że tak jak było do tej pory, hojnie obdarzał środkami finansowymi ochotnicze 

straże pożarne; 

Pan Daniel Wróbel nadmienił, że nie było wtedy mowy o oddawaniu samochodu, a dopiero 

później to wynikło. Czy przyjdzie średni czy przyjdzie ciężki samochód, to Lgota powinna 

dostać samochód w następnej kolejności; 

- Pan Burmistrz stwierdził, że mylone są dwa pojycia, nie mówimy o żadnym oddawaniu: 

- Pan Daniel Wróbel nadmienił, że była mowa, że stare samochody, gdy straż dostaje nowy 

samochód, przekazuje innej jednostce w Gminie , która samochodu nie ma, ale to wynikło 
we wrześniu. W kwietniu było zebranie walne w Lgocie Górnej i tam wszyscy podpisywali 

się pod wnioskiem na ciężki samochód; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że Gmina i Miasto Koziegłowy nigdy nie spowodowała tego, 

~ jakikolwiek wniosek jednostki został pominięty. Wszystkie wnioski, które składały 
jednostki były pozytywnie rozpatrywane przez samorząd Gminy i Miasta Kozicgłovv-y. 
Zapewnił, że tak będzie w kolejnych latach, o ile będziemy mieć możliwość sprawowania 

władzy; 

- Pan Daniel Wróbel zaakcentował, że chce wiedzieć czy samochód dostanie Lgota Górna, 

czy Rosochacz; 
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- Pan Burmistrz wyjaśnił, że nie zależy to od Radnego ani od Burmistrza. Każdy wniosek 
samorząd Gminy i Miasta Koziegłowy wspierał i wspierać będzie; 

- Pani Przewodnicząca podkreśliła, że wnioskowana jest Lgota Górna do samochodu ciężkiego; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak stwierdził, że za chwilę przyjdzie Zabijak po samochód średni 
i go dostanie, za chwilę przyjdzie Gliniana Góra i samochód średni dostanie, a ten ciężki 

samochód nie wiadomo kiedy będzie. Pani Przewodnicząca już powiedziała, że samochód 

ciężki na końcu, a jest to tylko kwestia, że więcej środków trzeba dodać do ciężkiego 
samochodu. Popiera wniosek Pana Daniela Wróbla; 

- Pan Daniel Wróbel dodał, że jeżeli chodziłoby o przekazanie samochodu i jednostka 

w Lgocie Górnej pozbyłaby się przy następnym samochodzie, to wnioskowaliby o średni i nie 
byłoby problemu; 

- Pan Sołtys z Siedlca Dużego stwierdził, że z dyskusji ·wywnioskował, że jeżeli dostaną duży 

samochód, to obecnego nie oddadzą, a jak dot,taną średni, to oddadzą; 

- Pan Daniel Wróbel wyjaśnił, że ta dyskusja wynikła we wrześniu, a wniosek był złożony 

w kVlrietniu i dopiero we wrześniu lub październiku tutąi ustalaliśmy takie zasady; 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że 29 lutego tego roku zostały dopiero uruchomione pierwsze 

wnioski jeżeli chudzi o składanie przez jednostki OSP; 

- Radny Pan Michał Kubalski, aby wszyscy mieli taką samą wiedzę, poinformował, że zgodnie 

z tym co mówiliśmy, wpłynęły o zabezpieczenie środkóv-, w budżecie na 2024 rok dwa 
wnioski: jednostki OSP Rosochacz na samochód średni i Lgoty na san1ochód ciężki. Zgodnie 

z tym, co mówiliśmy na komisji wspólnej w okresie budżetowym , to realizacja w miarę 

dostępnych środków. Ciężki samochód ·wymaga większego zaangażowania środków 

budżetowych samorządu gminnego; 

- Pan Andrzej Szóstak stwierdził, że musimy podjąć taką decyzję; 

- Pani Przewodnicząca Rady stwierdziła, że taką decyzję b9dzic podejmowała nowa Rada 

i jeżeli przyjdą samochody, to nowa Rada będzie decydowała gdzie samochód pójdzie. 

Wniosek Pan Burmistrz podpisał i dostarczył do Państwowej Straży do Myszkowa. 

- Pan Andrzej Szóstak nadmienił, że cały czas chodzi o to, by zachować kolejność; 

- Pan Daniel Wróbel dodał, że obecnie kolejność ma Lgota Górna; 

- Pani Przewodnicząca poinfom1owała, że otrzymała od komisji wniosek o dwa samochody: 

samochód ciężki dla OSP Lgota Górna i samochód średni dla OSP Rosochacz i o tym mówi; 

- Radny Pan Damian Cesarz nawiązał do kwestii zbiorników bezodpływo\.vych. Zwrócił 

uwagę, że Radny Pan Kubalski mówił w innej kwestii, natomiast Pan Burmistrz o zupełnie 

innej, i tu ma na myśli kwestie zbiorników i kompostowników. Pan Burmistrz wspomniał, 

że Wojewódzki fundusz Ochrony Środowiska wznawia nahór wniosków na przydomowe 

oczyszczalnie i dobrze żebyśmy o tym wiedzieli. Natomiast ankiety dotyczące zbiorników 

i komposto~"Tiików, które otrzymali mieszkańcy mają być złożone do Urzędu GiM 

do 30 marca br. 

- Pani Przewodnicząca Rady, wracając do kv-,,estii samochodów pożarniczych przypomniała, 

że mówiliśmy również o jednostce OSP w Lgocie Nadwarciu , że jeżeli jakiś samochód 

będzie, może właśnie od Lgoty, to będzie przekazany do Nadwarcia. Przyjdzie nowy 

samochód do Lgoty, a z Lgoty samochód będzie przekazany do Nadwarcia; 

- Pan Daniel Wróbel podkreślił, że Lgota jest pierwsza i czy będzie to średni samochód, 

czy duży, powinna go dostać Lgota Górna; 



20 

- Pani Przewodnicząca Rady nadmieniła, że złożony jest v.'Iliosek o samochód ciężki , bo taki 

samochód jednostka w Lgocie Górnej chciała. Jednostka \\'Ilioskowała o samochód ciężki 
i o taki samochód Pan Bum1istrz z.awnioskował dla Lgoty; 

- Pan Burmistrz stwierdził, że nie ma się tutaj o co spierać. Samorząd Gminy i Miasta 

Koziegłowy w ostatnich latach pozyskał 11 nowych samochodóv,r pożarniczych dla jednostek 

z terenu Gminy i Miasta Koziegłowy. Z dwóch jednostek, które były w Krajo""ym Systemie 

Ratowniczo-Gaśniczym , w ostatnich latach mamy pięć takich jednostek. Bezpieczeństwo 
na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy znacząco uległo poprawie w tym obszarze. Ośmiuset 
strażaków oddolnie i bezinteresownie stara się, aby podnosić poziom wyszkolenia, 
kwalifikacji, gotowość bojową, remonty i modernizacje strażnic, oraz zakupy sprzi;tu 

i wyposażenia. Nigdy Gmina i Miasto Koziegłowy nie odmówiła i nie odmówi jakiejkohviek 

jednostce, która by ewentualnie takie wnioski aplikowała. Będziemy patrzeć czy takie środki 
i w takich wysokościach jak były do tej pory przekazywane na modemiza~ję służb 
mundurowych będą utrzymane. Prosił, by popatrzeć ile daje w bieżącym roku Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska, ile daje lJrząd Marszałkowski, a z Ministerstwa nie mamy 
jeszcze żadnej odpowiedzi. Dlatego też pozwólmy na merytoryczną pracę, dąjmy szansę 
Komendantowi Głównemu, Wojewódzkiemu, nowym powiatowym, którzy będą w dużym 
stopniu kreowali bezpieczeństwo publiczne i ochron; przeciwpożarową na terenie powiatu 

myszkowskiego. My będziemy wspierać każdą jednostkę, czy to będzie T ,gota Górna, czy 
Zabijak, czy inna; 

- Pan Daniel Wróbel nadmienił, że w Gminie i Mieście mamy pięć jednostek będących 

w Krajowym Systemie Ratow11iczo-Gaśniczym, a tylko jedna nie ma nowego samochodu, 
a cztery mają; 

- Pan Ilurmistrz podkreślił, że trzeba się cieszyć, że jednostka OSP w Lgocie Górnej 

rzeczywiście oddolnie kreowała swoją działalność w zakresie ochrony przeciwpożarowej . 

Myśmy tylko i ·wyłącznic korygowali i wspierali. Tutaj, na tej sali, kilka lat temu, był 

Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej i jednostka weszła w Krajov."Y System 

Ratowniczo-Gaśniczy. Jednostka sama pozyskała średni samochód pożarniczy, dostała 
samochód z jednostki OSP Chorzów; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak przypomniał, że w ubiegłym roku na wigilii Komendant 

Państwowej Straży Pożarnej wychwalił jednostkę OSP Lgota Górna za to, że jest najlepszą 
jednostką w powiecie; 

Pani Przewodnicząca ponownie poinformowała, że z wiadomości jakie posiada, Pan 
Burmistrz już zawnioskował o nov\)' samochód dla Lgoty; 

Radny Pan Michał Kubalski stwierdził, że zaczęła się dyskusja w sumie od remontu 

i niewinnego wniosku. Cieszmy się, że jednostka w Lgocie Górnej nie jeździ 50 letnimi 

samochodami, jest aktywnie dysponowana, zgłosiła akces do Krajowego Systemu 

Ratov.11iczo-Gaśniczego, więc ma sprzęt adekwatny i aspiruje. Wniosek o samochód ciężki 
został złożony, więc zapytał o jakiej kolejce jeszcze tu mówimy; 

- Pani Przewodnicz.ąca podkreśliła, że taki v..Tiiosek już został złożony, więc jest mocno 

zdziwiona tą dzisiejszą dyskusją. Zapytała czy będą jeszcze głosy w dyskusji i zgłaszane 
wolne v..nioski. Wniosków nie zgłaszano. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady pięćdziesiątej dziewiąt~j Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłov.'Y, dziękując 

radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady pi9ćdziesiątej dziewiątej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy zakończono. 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja. U 
/ 
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